



VHSoft Technologies Company Limited is a Total IT solutions and services provider. Apart from the market leading solutions, VHSoft also provides a wide range of IT services including software development, project management, system development & integration and IT outsourcing services.

Complemented by well-established partnerships with product and technology specialists and our own Research & Development team supported by Hong Kong Polytechnic University and Nanjing University, VHSoft possesses the capability and professionalism in providing construction IT, as well as system development & integration.

Major Solutions:

Drawing Management System - VHDrawings™ is an advanced drawing and document management system.

Online Project Management System - VHBuild™ is a web-based application for construction industry. It is accredited with the ISO27001 certification.

Design and Drafting CAD application - VHCAD™ is a professional level, Windows-based, full-function design and drafting CAD application, suitable for a wide range of industries.

Smartcard Intelligent System - VHSiS™ is a practical smart card system facilitating organizations to perform centralized registration, card issuance, attendance record and maintenance, report generating as well as resources planning.

Facility Management System - VHFMS™ is a customizable solution for space planning, facility maintenance and property management for offices and branches of any organization.

Application Development Services:

A team of IT professional consultants provides customized solutions to meet the unique business workflow requirement. Our customers come from different industries including building construction, manufacturing, retail business, engineering, design house and education sector.

IT System Integration & Support Services:

VHSoft provides a complete range of services for information network systems, from planning and consulting to design, supply of software & hardware, construction, operation and maintenance.

Since VHSoft has office locations across major cities in China & Hong Kong, we are capable of delivering IT and integrated services across the border.





緯衡科技有限公司 是一間全面的資訊科技方案及服務供應商。

除研發了不少市場主導的方案外，亦提供全面的資訊科技服務，包括軟體發展、專案管理、電腦及網路系統設備，以及資訊科技管理外判服務。

緯衡科技透過與具規模的產品及科研企業緊密地合作，並配合由香港理工大學及國內南京大學全力支援的研究及開發團隊的通力協作，致力提供專業的建築資訊科技、網路研發及集成服務。

主要方案:

圖文管理系統 - VHDrawings™ 是一套具有人工智能技術的圖紙及文檔管理系統。

網上工程項目管理系統 - VHBuild™ 是獲得 ISO27001 國際認證的網上工程項目管理系統。

設計及繪圖 CAD 軟件 - VHCAD™ 是完全擁有自主版權、基於微軟視窗作業系統的專業圖形設計 CAD 軟件，可廣泛應用於不同的行業之中。

智能卡系統 - VHSIS™ 是一套實用的智能卡系統，方便客戶有效地推行中央註冊、發卡、記錄員工出勤、製作各式報表及計劃資源。

設施管理系統 - VHFMS™ 是因應不同客戶的需要而設計的設施管理方案，協助客戶在旗下所有的辦公室及分行進行空間計劃、設施維修及資產管理。

方案發展服務：

緯衡科技的 IT 專業顧問團隊能為不同的商業流程提供度身訂造的方案，客戶分別來自建造業、製造業、零售業、工程公司、設計機構及教育界。

網路系統集成及支援服務：

除了提供一系列全面的資訊網路系統集成及支援服務外，緯衡科技由策劃及諮詢、以至系統設計、電腦軟硬體的供應、施工、運作及維修等，均能作出妥善安排。

緯衡科技在全國各大城市及香港均設有辦事處，能為顧客提供跨地域的資訊科技及整合服務。

